
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2007-12-18, § 2 

 

 Tid: 18 december 2007 kl 16.30 –  17.05 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 9 januari 2008 

  

 

 

Mikael Söderlund Jan Valeskog 

  

 

Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Anders Broberg (kd)  

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Letti Freivalds (s)  

Torhild Lamo (v)  

Mats Lindqvist (mp)  

 
Ersättare 

 Lars Bengtson (m)  

Bo Arkelsten (m)  

Anna Lund (m)  

Datevig Mardirossian Lönn (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Anna Manhag (m)  

Åsa Nilsson Söderström (fp)  

Charlotte Svensson (s)  

Adnan Bozkurt (s)  

Milly Namiro Darlson (s)   

Hampus Rubaszkin (mp) 

 
Personalföreträdare 

 Sonja Mogert, SKTF 



  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Ted Ell, Lars Jolerus, 

Erica Lawesson, Ulla Ritzén, Anette Scheibe och Staffan Forsell samt 

borgarrådssekreteraren Henrik Nerlund och biträdande borgarrådssekreteraren Magnus 

Thulin från roteln. 

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 

 

Skrivelser för beredning 

----------------------------- 

Anmälan gjordes av inkommen skrivelse till trafik- och renhållningsnämnden enligt 

följande: 

 

1. Skrivelse om nya fordonsslag i trafiken från ordföranden Mikael 

Söderlund m fl (m), Inge-Britt Lundin och Anders Broberg (kd). 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslöt att överlämna skrivelserna till trafikkontoret 

för beredning. 

 

 

Anmälan av förvaltningschefens semester 

Anmälan av förvaltningschefen Magdalena Bossons julledighet är delad till nämnden. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden godkände anmälan. 

 

 

Fråga om projektet ”Säker huvudgata”  

Vice ordföranden Jan Valeskog (s) bad om en redovisning från kontoret avseende 

Enskedevägen i Enskede och Stortorpsvägen i Farsta inom ramen för projektet Säker 

huvudgata. 

 

 

 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden uppdrog åt trafikkontoret att besvara frågan vid ett 

kommande sammanträde. 

 

Fråga om budning av nämndhandlingar 

Ledamoten Torhild Lamo (v) frågade om det skulle vara möjligt att minska antalet 

budningar av handlingar till nämnden. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden uppdrog åt trafikkontoret se över frågan och 

återkomma till nämnden. 
 

 



  

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


